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Verslag Algemeen Bestuur 
Datum 03-07-2024 

Tijd 10:45 - 11:30 

Locatie De StecK (Raadhuisstraat 25, 7001 EX Doetinchem) 

Voorzitter Harry de Vries 
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Opening en mededelingen 

M. Boumans en A. Bronsvoort zijn verhinderd. 

A. Stapelkamp wordt vervangen door T. Kok 

J. Bengevoord sluit digitaal aan. 

 

H. de Vries meldt dat er met 3 kandidaten een gesprek is gevoerd over het invullen 
van de functie van interim secretaris/directeur. Hij heeft samen  met J. Bengevoord, 
M. Koster, A. Jansen, R. Buiting en T. Boonman (P&O) de gesprekken gevoerd.  
De commissie heeft unaniem gekozen voor L. Dennenberg. Ze heeft veel 
gemeentelijke ervaring en ook binnen het Waterschap. Ze zal 1 augustus beginnen 
voor 3 dagen per week tot 1 februari 2025. De Board en medewerkers worden rond 
11.30 uur geïnformeerd. 
 
Aan het eind staan we stil bij het afscheid van S. Veneman. H. de Vries zal 5 juli -
tijdens het afscheid van de medewerkers- ook even de medewerkers toespreken over 
de interim invulling. 
 

2 

 

Lobby inclusief terugblik Lentefestival 

J. Bengevoord is tevreden over het druk bezochte festival. Het werd goed ontvangen 
en er waren veel interessante Kamerleden. Wel is het aantal boodschappen dat we 
over willen brengen veel. Daar de volgende keer naar kijken. Voor M. van der Tas was 
dit het eerste Lentefestival. Ze was aangenaam verrast. Goed bezocht en goed 
georganiseerd. Dank voor het organisatieteam. Ze sluit zich aan wat betreft de 
veelheid aan boodschappen en mag wat meer ruimte zijn voor informeel bijpraten.  
M. Maasdam geeft ook grote complimenten aan de organisatie. Kamerleden bleven 
goed hangen en de combinatie met de Haringparty pakte goed uit. Goed ingespeeld 
door het aantal rondes niet af te maken. 
 
H. de Vries meldt dat vorige week de ambtelijke dialoog tweedaagse voor Elke Regio 
Telt is geweest. De bestuurlijke terugkoppeling staat nu gepland op  
9 september 10.30 – 13.00 (incl. lunch), Doetinchem 
Vanuit de Board sluiten aan M. Boumans, A. Jansen, E. Gosselink en M. Koster  Vraag 
is wie vanuit het algemeen bestuur kan en wil aansluiten.  
Dit zijn: H. de Vries, J. Bengevoord (onder voorbehoud) en M. Maasdam. T. Kok polst 
A. Stapelkamp en W. Stortelder A. Bronsvoort. 
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Jaarstukken 2023 

S. Veneman geeft aan dat het overschot met name komt door extra rente inkomsten, 
minder loonkosten en onder uitputting van het budget grens. 
Het algemeen bestuur gaat akkoord met de jaarstukken. 
De begroting 2025 staat in september op de agenda. T. Kok meldt dat Alten een 
zienswijze zal indienen. 
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Bestuursrapportage januari – april 2024 en 1e verzamelwijziging 2024 

Akkoord. 
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Controleprotocol 2024 

Akkoord. 
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Project "praat vandaag over morgen" 

J. Bengevoord brengt namen Oost Gelre in dat zij niet akkoord zijn met het voorstel. 
Het is een mooi project, maar met 70% cofinanciering lopen we kans op 
precedentwerking. Oost Gelre kan wel akkoord gaan met 50% cofinanciering. 
S. Veneman antwoordt dat 70% verdedigbaar is omdat de partners in het voortraject 
al veel hebben geïnvesteerd, zonder subsidie. 
J. van Oostrum kan op grond hiervan wel instemmen met 70% cofinanciering, maar 
vindt dat we ons wel op glad ijs gegeven. Ook gezien het feit dat het project (en ook 
andere projecten) al gestart is. Daarmee zit het algemeen bestuur in een lastige 
positie. Het algemeen bestuur heeft juist de taak om de toetsen of we binnen onze 
eigen regels opereren. 
S. Veneman antwoordt dat projecten op eigen risico mogen starten. Dit om de 
snelheid erin te houden. Ze zal nog een kritisch kijken hoe het algemeen bestuur 
voldoende in positie blijft. (noot secr. De subsidieregels worden op dit moment 
aangepast. Hierin zal bovengenoemde worden meegenomen). Actie W. Stortelder. 
Met bovengenoemde kritisch kanttekeningen gaat het algemeen bestuur akkoord met 
het voorstel. 
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Projecten Femme Tech Achterhoek en Achterhoek groen, Natuurlijk (regionale 

verkenning biodiversiteit) 

T. Kok vindt Femme Tech een goed project, maar zou het graag breder zien. Waarom 
niet ook inzetten op ander arbeidspotentieel? Dus niet alleen doelgroep basisschool 
groep 7 t/m eerste baan. S. Veneman antwoordt dat dit ook in de Board aan de orde is 
geweest. Het project heeft echter beperkte capaciteit om te verbreden. 
Het algemeen bestuur gaat akkoord. 
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Stand van zaken LOS-LEADER-Achterhoek NSP-periode 2023-2027 

Akkoord. 
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Verslag van de vergadering van 29 mei 2024 

Akkoord. 
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Rondvraag en belangrijke data 

22 augustus (onder voorbehoud): werkbezoek Ans Mol en Helga Witjes 

(gedeputeerden Gelderland met betrekking tot Kunstmestvrije Achterhoek 

Afgesproken wordt het programma vooraf te delen van de Board en het algemeen 
bestuur. Actie W. Stortelder 
Optie: 9 september ochtend: bestuurlijke dag Elke Regio Telt. 
11 september (10.30 11.30 uur ) ontmoeting met Achterhoek Board (onderwerp: 
Impact Scan Publyon) 
23 september Achterhoek Raad 
September (datum ntb): Bestuurlijke terugkomdag dialoogsessie Elke Regio Telt! 
September (datum ntb): Werkbezoek Statenfractie BBB 
7 t/m 10 oktober: EWRC (Brussel) 
27 en 28 november: college tweedaagse (Münster) 
UITGESTELD: Werkbezoek Eline Vedder (TK lid CDA) met betrekking tot energie 
 

S. Veneman meldt dat op 11 oktober de Dag van Gelderland wordt gehouden. 
M. van der Tas vraagt zich af of er nog voldoende energie binnen het algemeen bestuur zit. 
Dat is haar voorzichtige observatie. H. de Vries geeft aan dat die in de Achterhoek meer 
aanwezig is dan in bijvoorbeeld de GMR. Hier gebeurt echt wat. 
W. Stortelder koppelt kort terug uit de bijeenkomst met leden van de Achterhoek Raad op 21 
juni jl. Er waren circa 20 raadsleden. De acties die lopen binnen het uitvoeringsplan zijn 
visueel neergezet en met de Raadsleden besproken. Dit richting de doelen in 2030. Het was 
een positieve bijeenkomst bij van Raam. A. Stapelkamp en A. Bronsvoort sloten aan bij de 
borrel. 

 
H. de Vries staat stil bij het afscheid van S. Veneman. Bijna 8 jaar maakt ze vol. Ze heeft zich 
vol ingezet om de huidige samenwerking vorm te geven. Daarvoor hartelijk dank. Vrijdag is 
haar afscheid. 
S. Veneman dankt het algemeen bestuur voor het vertrouwen en de fijne samenwerking. Het 
bestuur heeft een wat ondankbare rol gekregen binnen de samenwerking. Zij vindt het knap 
dat de gemeenten het aangedurfd hebben om de lead bij de 3O’s te leggen. De kracht van de 
burgemeesters kan beter worden benut met name in de lobby, dat is haar niet helemaal 
goed gelukt en kan zeker beter. 

 
 
 
Vastgesteld d.d. 11 september 2024 
 
 
 
 
drs. L. Dennenberg,     mr. M. Boumans MBA MPM, 
Interim secretaris/directeur    voorzitter 

 


